
SVET STARŠEV          

                                                                       

 

ZAPISNIK 

 

2. seja Sveta staršev v šol. leto 2017/18 z dne 5. 2. 2018  ob 18.00 

uri. 

 

Prisotni: člani sveta staršev – lista prisotnosti, ravnatelj Vladimir 

Znoj, poslovna sekretarka Dragica Majce. 

 

Seja se je pričela ob 18.00 uri. 

Predsednica je pozdravila prisotne in ugotovila, da je svet sklepčen. 

Predlagala je dnevni red in prisotni so ga potrdili. 

 

DNEVNI RED 

1. Pregled sklepov in potrditev zapisnika zadnje seje. 

2. Poročilo o 1. ocenjevalnem obdobju. 

3. Pregled realizacije LDN in ciljev šole. 

4. Poročilo o poteku gradnje prizidka. 

5. Poročila iz roditeljskih sestankov 

6. Razno 

 

Ad 1) 

Predsednica je prebrala sklepe zadnje seje. 

Ugotovljeno je bilo, da v zapisniku manjkata predloga: 

- malica za športne dneve naj bo raje sirova štručka, kot sendvič. 

- za prvo triado naj se das masa kupuje v sklopu šole. 

Člani sveta so soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 900-17/18_2/1: Zapisnik zadnje seje 

Sveta staršev se potrdi. 

 

Ad 2) 

Ravnatelj je poročal o 1. ocenjevalnem obdobju: Negativno ocenjeni učenci: 4a:2, 5a:1, 6a:1, 6b:1, 

7b:4, 8a:7, 9a:3, 9b:1. Učitelji so pripravili plan za izboljšanje uspeha in vedenja. 

Veliko je izostankov, opravičenih in neopravičenih. Dogovor učiteljskega zbora je bil, da 6 

neopravičenih ur pomeni opomin. 

2b: Prišlo je do pretepa med tremi učenci. Zdravnik je prijavil poškodbo policiji, ki je obravnavala 

možnost medvrstniškega nasilja. Vključili so se starši (RS), svetovalna služba šole in kriminalisti. 

Opravili smo razgovore z učenci in starši, izrekli opomine, predstavnik policije pa je opravil 

predavanje v razredu o medvrstniškem nasilju. Še vedno spremljamo učenca, ki sta bila udeležena, en 

učenec se je preselil. 

Člani sveta so soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 900-17/18_2/2: Odločitev učiteljskega 

zbora, da se za 6 neopravičenih ur dodeli opomin, starši podpirajo. 

 

 

Ad 3) 

Ravnatelj je poročal o realizaciji LDN in ciljev:  

LDN se izvaja po načrtu. 

Cilje spremljamo in uresničujemo zastavljeno.  

Eden od ukrepov je: Na spletno stran razredov ne pišemo več, kaj bodo otroci pisali v testu (cilj šole: 

odgovornost učenca za lastno učenje, napredovanje, znanje), ne napovedujemo preverjanj znanj, 

temveč samo pisna ocenjevanja, katerih datumi so vpisani samo v šolskem (google) koledarju in nič 

več na spletnih straneh oddelkov.  

Eden od šolskih ciljev je tudi osveščanje o odgovornosti za lastno prihodnost.. 

 

 

OŠ ZADOBROVA 
Zadobrovška c. 35 

1260 LJUBLJANA-POLJE 
e-mail: os-zadobrova.lj@guest.arnes.si 

http://www.os-zadobrova.si 
tel.: +386/082055050 

fax: +386 (0)1/5282 591 
TR: 01261 6030663534 

Davčna štev.: SI 32930798 
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Ad 4) 

Gradnja prizidka poteka z malo zamudo. Zaključek se predvideva za 5.7.2018. Prvi razred ostaja v 

stari šoli Polje do konca šolskega leta. Novo šolsko leto se bo pričelo v novo zgrajeni šoli. 

 

 

Ad 5) 

Večina učencev 4b oddelka se je pritožila nad odnosom knjižničarke, zato ne hodijo v knjižnico, da bi 

si sposodili knjige. Knjižničarka je do njih neprijazna in včasih kriči na njih. Zgodilo se je tudi že, da 

so si nekateri učenci želeli izposoditi knjigo in je bila knjižnica zaprta, kljub temu da naj bi bila odprta 

od 8. do 13. Na vratih ni bilo obvestila. Ravnatelj je povedal, da je opravil razgovor s knjižničarko in 

jo opozoril na problematiko. Prav tako se je pogovoril z učenci, ki niso potrdili navajanje staršev. 

Starši menijo, da je potrebno ukrepati. Ravnatelj je povedal, da bo s knjižničarko pripravil načrt 

izboljšav, da se to ne bi več dogajalo. 

 

Starši prvega razreda želijo, da se otroci več gibajo na prostem in da imajo možnost preživljati čas tudi 

na prostornem hodniku pred razredi. Predvsem pa je pereče gledanje risank. Menijo, da je tega preveč. 

Kakšno je stališče šole? Ravnatelj je odgovoril, da se bo o gledanju risank in filmov pogovoril z 

učitelji. 

Vzrok so verjetno tudi številna nadomeščanja zaradi bolezni. Nadomestni učitelji otrok ne poznajo 

dobro. 

Starši so pohvalili go. Polono Debeljak, ki si vedno vzame čas za pogovor z učencem ali s starši. 

 

Starši so še predlagali, da bi zopet organizirali predavanja za starše. Ravnatelj je pohvalil predlog in 

bo v maju organiziral predavanje, ki ne bo zaprto samo za našo šolo, ampak bo namenjeno celotnemu 

kraju. 

Povedal je, da je bilo zadnje predavanje o varni rabi interneta zelo slabo obiskano. 

 

Govorili smo še o valeti in končnem izletu 9. razredov. Lokacija izleta še ni izbrana, rezerviran pa je 

že prostor za zabavo po valeti. 

 

Ad 6) 

 

-Izgradnja avtobusnega postajališča v Sneberjih je v zaključni fazi. 

-V zadnjem času zelo odpadajo še tiste redke interesne dejavnosti, ki letos potekajo. Tako je v 

zadnjem času pogosto odpadel floorball, kljub temu, da tega ne izvajajo zunanji izvajalci. Sedaj menda 

naj ne bi bilo floorballa do začetka aprila? Odpadejo takrat, kadar imajo učenci tekmovanja in jih 

učitelj spremlja Floorbll bo potekal normalno. V letošnjem letu izvajamo naslednje interesne športne 

dejavnosti od konca poka do 17.00 ure: 

Ponedeljek: florball, ples, odbojka, košarka, nogomet,  

Torek: odbojka, rokomet, rokomet, tenis 

Sreda: nogomet, odbojka, košarka, rokomet 

Četrtek: badminton, joga, košarka, športna gimnastika, nogomet 

Petek: košarka, rokomet, nogomet, športno ritmična gimnastika, mažoretke 

 

-Kako daleč je izgradnja ceste, ki naj bi bila krožne narave in speljana mimo vrtca ter za asfaltnim 

nogometnim igriščem, nato pa priključena na Zadobrovško cesto? Je v planu MOL za leto 2018. 

-Če ima otrok Status persp. športnika, ali se lahko sam z vsakim učiteljem dogovori o datumih 

ustnega spraševanja, kot piše v Šolski publikaciji piše, da se šolske obveznosti prilagodijo ter 

načini in roki za ocenjevanje znanja? Opredeljeno v: Pravila Osnovne šole Zadobrova o 

prlagajanju šolskih obveznosti, ki so objavljena na šolski spletni strani pod zavihkom Šola – 

Javne informacije ali sledite povezavi:   http://zadobrova.splet.arnes.si/files/delightful-

downloads/2015/09/Pravila_prilagajanja_šolskih_obveznosti_2014-15.pdf 
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- Neobvezni izbirni predmeti (zahtevnost): Izbirni predmeti se ocenjujejo kot vsi ostali predmeti. Pri 

nemščini se zahteva nekoliko več kot pri italijanščini, ker veliko učencev v srednji šoli izbere nemščino 

kot drugi jezik. 

- Zanima me oz. ni mi všeč, da na dejavnostih, ki jih ima 4.a ob torkih (ko nima OPB-ja) gledajo 

večinoma filme. Dejavnost, kot je recimo "Raziskujemo svet", zajema zelo široko temo in učitelj, ki 

vodi to dejavnost, bi lahko z učenci počel marsikaj. Potem bi bilo že bolj primerno, da bi z njimi delal 

domačo nalogo, ki jo itak imajo vedno dovolj, kot pa da bi gledal filme (kot so recimo Sam doma). 

Ravnatelj je odgovoril že zgoraj, da se bo pogovoril z učitelji. 

 

- Na dan stavke, v sredo, 14. februarja letos, bodo osnovne šole zaprte. Zavedamo se, da bo to 

povzročilo največ nevšečnosti prav vam, cenjeni starši. Zanje se vam vnaprej iskreno opravičujemo, a 

vas obenem prosimo za razumevanje in podporo našemu prizadevanju, da bi za dobro naših otrok 

preprečili dolgoročno skrajno negativne posledice neprimernega odnosa Vlade RS do področja vzgoje 

in izobraževanja ter zaposlenih v njem. 

 

-Na zadnji seji Sveta staršev je bila izvedena Anketa zadovoljstva 2016/17  

Povprečna ocena je 3,6 od 4. 

 

1 Odnos vodstva šole do staršev 1 2 3 4 3,6 

2 Odnos svetovalne službe do staršev 1 2 3 4 3,8 

3 Odnos učiteljev do staršev 1 2 3 4 3,7 

4 Odnos tehničnih služb do staršev 1 2 3 4 3,6 

5 Nadstandardna ponudba šole (tabori, 

interesne dejavnosti, ....) 

1 2 3 4 3,7 

6 Varnost otrok v šoli 1 2 3 4 3,5 

7 Sprejemanje in realizacija pobud na 

šoli 

1 2 3 4 3,4 

8 Ugled šole 1 2 3 4 3,5 

Ocena 1 je zelo slabo, 2 je slabo, 3 je dobro, 4 je zelo dobro 

Možno je bilo podati tudi pohvalo ali grajo, vendar se nobena ne ponavlja večkrat. 

 

 

 

Seja se je zaključila ob 20.00 uri. 

 

 

Zapisala: Dragica Majce                                                               Predsednica Sveta staršev: Irma Bartol 

 


